

34 Kristian Jalonen

Experiments

I am an analogue photographer and artist based in Malmö, Sweden. I've always been on the hunt for an artistic avenue which truly satisfies my experimental personality. This search took a major turn during my time in New York; here I discovered the wonders of analogue photography. Since then my approach to this almost forgotten media has adapted towards a rare method in which I try to grace each photo with surgeon like attentiveness. Each film undergoes a tested operation of chemical manipulation both before and after the photograph is taken. My nonconformist attitude towards photography makes each picture unique and impossible to recreate.

.....

Je suis un photographe analogique et un artiste basé à Malmö, en Suède. J'ai toujours été à la recherche d'une voie artistique qui satisfasse vraiment ma personnalité expérimentale. Cette recherche a pris un tournant majeur lors d'un séjour à New York : j'y ai découvert les merveilles de la photographie analogique. Depuis lors, mon approche de ce média presque oublié a adapté une méthode rare dans laquelle je tente d'apporter une attention de chirurgien à chaque photo. Chaque film subit une opération de manipulation chimique testée à la fois avant et après que la photographie est prise. Mon attitude anticonformiste vers la photographie rend chaque image unique et impossible à recréer.















